
 

Datum a čas jednání: 21. března 2024 11:00 – 13:05 na NB 104 

Přítomni:  prof. Vančurová, Ing. Ševčíková, PhDr. Váňa, Mgr. Čapková, doc. Mazouch, 

Bc. Staněk (on-line) 

Omluven:  -  

Hosté:       Ing. Tomáš Zouhar, doc. P. Dvořák 

Finanční komise byla usnášeníschopná. Předsedkyně na začátku přivítala pana rektora a pana 

kvestora a poděkovala jim za účast. 

 
Finanční komisi AS VŠE se sešla především k projednání Návrhu rozpočtu Vysoké školy ekonomické v 

Praze na rok 2024. K tomuto tématu se podle očekávání odehrála rozsáhlá diskuse, která se 

koncentrovala především na problém sdílených nákladů, jejichž objem i podíl opět roste. Bylo 

akceptováno zdůvodnění růstem cen energií, avšak z předloženého materiálu není zcela jasné, co 

ještě zapříčiňuje růst sdílených nákladů. Otázkou zůstává pohyb cen energií v průběhu tohoto roku a 

případná úspora na nákladech na energie z toho plynoucí. Kvestor přislíbil, že ještě dnes poskytne 

materiál s analýzou vývoje jednotlivých složek sdílených nákladů všem senátorům.  

Dále byl diskutován další vývoj stipendijního fondu a jeho rozdělení mezi fakulty. 

Přítomní členové finanční komise dále se jednomyslně shodli, že nemají připomínek k dalšímu 

předloženému materiálu -  Návrh na úpravu Statutu VŠE – zvýšení poplatků za delší studium a 

doporučují AS VŠE ho schválit. 

 

Finanční komise formulovala tato tři usnesení: 

FK AS VŠE doporučuje AS VŠE schválit předložený návrh rozpočtu.  

Schváleno většinou hlasů (4:2). 

FK AS VŠE doporučuje AS VŠE vyžádat si analýzu struktury sdílených nákladů a zahájit diskusi o výši a 

rozdělení sdílených nákladů dříve než s projednáváním rozpočtu na rok 2025.  

Schváleno všemi přítomnými. 

FK AS VŠE doporučuje AS VŠE zahájit diskusi o tvorbě a čerpání stipendijního fondu v dalších letech.  

Schváleno všemi přítomnými. 

 

V Praze 21. března 2024 

 

Zpracovala: Vančurová 


